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Aleksandra Dulkiewicz 

Prezydent Miasta Gdańska 

Dotyczy: interwencja w sprawie bezpieczeństwa na trasie linii autobusowej T8 w Gdańsku. 

Na podstawie §24 ust. 3 Ustawy z dnia 8 marca 1990 roku o samorządzie 

gminnym (Dz.U.2018.994 z późn. zm.) składamy zapytanie w sprawie: 

kwestii bezpieczeństwa na trasie linii autobusowej T8, szczególnie w rejonie 

przystanku ul. Głęboka. 

Zgodnie z informacjami zawartymi w artykule opublikowanym na portalu 

Trojmiasto.pl (https://www.trojmiasto.pl/wiadomosci/Kierowca-autobusu-trasa-

T8-jest-niebezpieczna-n199498.html) kierowcy autobusów zgłaszają poważne 

obawy związane z organizacją ruchu na tym odcinku, co stwarza zagrożenie dla 

pasażerów i innych uczestników ruchu drogowego. 

Główne problemy wskazane w artykule to: 

• Brak barier oddzielających część przystanku przeznaczoną dla autobusów 

od tej dla tramwajów, co prowadzi do niekontrolowanego przekraczania 

jezdni przez pieszych w miejscach niedozwolonych. 

• Pasażerowie, zamiast korzystać z wyznaczonego przejścia dla pieszych, 

przechodzą przez jezdnię w miejscach niebezpiecznych, wychodząc zza 
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pojazdów bezpośrednio pod nadjeżdżające samochody, co zwiększa ryzyko 

potrąceń. 

 

W związku z powyższym, prosimy o udzielenie odpowiedzi na następujące 

pytania: 

 

1. Czy do władz miasta wpłynęły zgłoszenia od mieszkańców lub kierowców 

dotyczące niebezpiecznych sytuacji na trasie linii T8, zwłaszcza w rejonie 

przystanku Głęboka? 

2. Jakie działania zostały podjęte lub są planowane w celu poprawy 

bezpieczeństwa na tym odcinku? 

3. Czy istnieją plany wprowadzenia dodatkowych zabezpieczeń, takich jak 

bariery oddzielające strefy dla autobusów i tramwajów, aby zapobiec 

niekontrolowanemu przekraczaniu jezdni przez pieszych? 

4. Czy rozważane są inne rozwiązania infrastrukturalne lub organizacyjne 

mające na celu zwiększenie bezpieczeństwa pasażerów i kierowców na 

trasie linii T8? 

 

Z uwagi na wagę poruszonego problemu i troskę o bezpieczeństwo 

mieszkańców, prosimy o pilną odpowiedź i podjęcie działań oraz poinformowanie 

nas o planowanych krokach w tej sprawie. 

 

 

 

Zgodnie z przepisem §24 ust. 6 oczekujemy odpowiedzi w ciągu 14 dni. 
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Podpisy 


